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Vragen van het lid Jasper van Dijk
(SP) aan de minister van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap over
mensenhandel op een hbo-instelling.
(Ingezonden 21 oktober 2009)

1
Wat is uw oordeel over de mogelijke
mensensmokkel, mensenhandel en
oplichting op een particuliere Haagse
hbo-instelling?1

2
Is het waar dat studenten aan de
hbo-instelling een «groot bedrag»
moeten betalen, «vrijwel geen
onderwijs» krijgen en genoodzaakt
zijn voor «weinig geld» te werken?
Kunt u aangeven hoe het onderwijs
precies wordt vormgegeven?

3
Is het waar dat de onderwijsinspectie
in 2006 en begin 2007 grote zorgen
had over de kwaliteit van de
instelling, maar dat in september
2007 de situatie «drastisch was
verbeterd»? Waar is die verbetering
op gebaseerd? Hoe valt die
verbetering te rijmen met het feit dat
het Openbaar Ministerie spreekt van
het «onder valse voorwendselen»
werven van studenten uit het
buitenland?

4
Heeft het Nederlands Vlaams
Accreditatie Orgaan (NVAO) een
accreditatie verleend aan de
bba-opleiding van de instelling?

Zo ja, hoe valt dit te rijmen met de
berichten over mensenhandel, etc?

5
Hoe kan het dat de gemeente Den
Haag één pand van de instelling heeft
verzegeld, terwijl een ander pand nog
steeds geopend is? Vindt u het
verantwoord dat 150 studenten,
gezien de recente ontwikkelingen,
nog altijd les krijgen in het kantoor
van de hogeschool? Zo nee, bent u
bereid (i.s.m. Justitie) de instelling tot
nader orde te sluiten?

6
Is deze zaak voor u aanleiding om het
toezicht op particuliere instellingen
voor hoger onderwijs aan te
scherpen? Zo ja, wilt u daarbij ook
kijken naar een heldere
taakafbakening van de inspectie en
de NVAO? Zo nee, hoe gaat u dit
soort toestanden voorkomen?

1 NRC, 16 en 17 oktober 2009.
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